



Najla Al Shirawi
Group CEO

Hamad Rashed Isa
Chairman of AlAbraaj Restaurants Group

Wissam Haddad
Group Head of Investment Banking

AlAbraaj Restaurants Group Announces Provisional Results and Allotment Basis of its Initial Public Offering

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today the successful closing of the BHD 9 million initial public offering (“IPO”) of AlAbraaj Restaurants Group, which was significantly oversubscribed by 2.6 times. These results reflect the provisional reconciliation of the data related to the application forms received.

The transaction comprised an offering of 38,181,818 shares at BD 0.236 per share representing 35% of the company’s total issued post-IPO share capital. The IPO generated total demand of over 99 million shares or over BD 23 million between both the professional and retail tranches.

The IPO is structured with 70% of the shares on offer allocated to professional investors (i.e., those applying for 1.5 million shares or more), while 30% of the shares have been allocated to retail investors (i.e., those applying for less than 1.5 million shares). Applications for professional investors represented over 300% of the shares earmarked for this category, and applications for retail investors represented over 130% of the shares in the retail category. As a number of professional investors exceeded the maximum allocation possible of 10% of the offer size, their bid will be reduced to such limit and the excess will be allocated to the retail category, allowing for a full allocation of retail investors. Professional investors will be allotted shares as determined by the lead manager.

Najla Al Shirawi, Group CEO of SICO, stated, “The strong response to AlAbraaj Restaurants Group’s IPO is a testament to the appeal of Al Abraaj’s unique value proposition. We are proud to have played a pivotal role as lead manager in delivering a successful IPO that provides investors with an opportunity to participate in the growth of the Kingdom’s dynamic F&B sector. We are also very proud of our investment banking team’s ability to successfully manage the transaction and

generate demand on such an accelerated timeline. The results of the transaction are testament to the confidence placed in SICO as a lead manager able to deliver the highest success rates, we would like to extend our utmost appreciation to the subscribers in the IPO and to the Central Bank of Bahrain, Bahrain Bourse and Bahrain Clear on their continuous support and guidance” added Al-Shirawi.

Wissam Haddad, Group Head of Investment Banking at SICO, added, “We are proud to have successfully closed the initial public offer for Al Abraaj, the first family business going public in Bahrain since 2005. Going public provides businesses with advantages including another currency to execute acquisitions through share swaps, wider access to capital, solid transparency and governance, and liquidity for shareholders. We are also pleased that our eIPO system attracted 50% of the number of applicants to the IPO.”

Hamad Rashed Hilal Isa, Chairman of AlAbraaj Restaurants Group, said, "The success of our IPO marks a historic milestone for Al Abraaj, and we are deeply grateful for the trust and confidence our investors have shown. This achievement opens an exciting new chapter, enabling us to accelerate our regional expansion, enhance our brand portfolio, and create innovative dining experiences for a broader audience. With SICO’s invaluable support, we are prepared to drive long-term value for our shareholders, who have now become part of our family, and to reinforce our position as a leading publicly traded company."

Allotment notices will be emailed to investors and will also be available for collection from Bahrain Clear starting from 12 December and any refunds will be distributed on 15 December. On 19 December, the company’s shares will be listed and will trade on the Bahrain Bourse under the ticker symbol ABRAAJ. All applicants that have been allocated shares in the IPO are then eligible to trade by opening an account with a Bahrain Bourse registered brokerage if they do not already have one. Furthermore, applicants allotted shares in the IPO will be eligible to any dividends distributed by the company for the fourth quarter of 2024 (1 October to 31 December 2024) and thereafter. SICO will provide price stabilization and liquidity provision services from the start of trading on the Bahrain Bourse. Investors may obtain further information from the investor relations section of Company’s website www.alabraajgroup.com

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 6.2 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



وسام حداد
رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية
لمجموعة سيكو

حمد راشد عيسى
رئيس مجلس ادارة مجموعة مطاعم الأبراج

نجلاء الشيراوي
الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو

مجموعة مطاعم الأبراج تعلن عن النتائج الأولية وأسس تخصيص طرحها العام الأولي

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يتمتع بتواجد راسخ في البحرين والسعودية والإمارات، اليوم عن الأغلاق الناجح للطرح الأولي للاكتتاب العام في مجموعة مطاعم الأبراج البالغ قيمته 9 ملايين دينار بحريني، والتي أسفرت عن تغطية اجمالي حجم الاكتتاب 2.6 ضعف. وتأتي هذه النتائج بعد حصر نماذج الطلبات و مبالغ الاكتتاب بصورة أولية.

تضمنت الصفقة طرح 38,181,818 سهماً بسعر 0.236 دينار بحريني للسهم الواحد، بما يمثل 35% الصادرة بعد الطرح. وقد تم استلام إجمالي طلبات اكتتاب في أكثر من 99 مليون سهم وهو ما يمثل 23 مليون دينار بحريني من قبل المستثمرين المحترفين والمستثمرين الأفراد.

كما تمت هيكلة الطرح الأولي للاكتتاب العام مع تخصيص 70% من الأسهم المعروضة إلى المستثمرين المحترفين (الذين يكتتبون 1.5 مليون سهم أو أكثر)، بينما تم تخصيص 30% من الأسهم للمستثمرين الأفراد (الذين يكتتبون في أقل من 1.5 مليون سهم). لقد تجاوزت طلبات المستثمرين المحترفين نسبة 300% من الأسهم المخصصة لهذه الفئة، أما طلبات المستثمرين الأفراد فبلغت أكثر من 130% من الأسهم المخصصة لفئة الأفراد. ونظرًا لتجاوز بعض طلبات المستثمرين المحترفين الحد الأقصى المسموح به للتخصيص وهو 10% من حجم الطرح، فسيتم تقليص طلباتهم إلى هذا الحد، كما سيتم تخصيص الفائض لفئة الأفراد، مما يتيح التخصيص الكامل للمستثمرين الأفراد. سيتم تخصيص الأسهم للمستثمرين المحترفين وفقاً لما يحدده مدير الاكتتاب .

وفي هذا الصدد، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو: "إن الإقبال القوي الذي تلقيناه على الطرح العام الأولي لمجموعة مطاعم الأبراج يعد دليلاً على المكانة الرائدة والقيمة العالية لمجموعة مطاعم الأبراج. إننا سعداء بالدور الفعال الذي ساهمت به سيكو كمدير الإصدار في تحقيق نجاح هذه الصفقة الهامة التي سوف تتيح الفرصة للمستثمرين لدعم نمو قطاع المأكولات والمشروبات في المملكة. كما أننا نشعر بالفخر والاعتزاز تجاه الجهود الدؤوبة التي بذلها فريق الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو والتي أكدت قدرته العالية على إدارة الصفقة باقتدار ونجاح في وقت قياسي. كما أن هذه النتائج تعد دليلاً راسخاً على الثقة الكبيرة في سيكو باعتبارها مديراً للاكتتاب العامة لدية قدرة عالية على تحقيق أعلى معدلات النجاح، ونقدم بالشكر الى جموع المكنتبين والى مصرف البحرين المركزي وبورصة البحرين ولشركة البحرين للمقاصة على توجيهاتهم ودعمهم المتواصل".

وأضاف السيد وسام حداد، رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية لمجموعة سيكو: "إننا سعداء بنجاح الطرح العام الأولي لمجموعة مطاعم الأبراج، أول شركة عائلية تُطرح للتداول العام في البحرين منذ عام 2005. إن هذا الطرح العام يوفر العديد من المزايا للشركات، بما في ذلك إمكانية إتمام عمليات استحواذ من خلال تبادل الأسهم، فضلاً عن توسيع نطاق التمويل، وتعزيز الشفافية والحوكمة والسيولة للمساهمين. يسعدنا أيضاً أن نظام الاكتتاب الإلكتروني (eIPO) استقطب 50% من عدد المتقدمين للاكتتاب العام."

ومن جانبه، قال السيد حمد راشد عيسى، رئيس مجلس إدارة مجموعة مطاعم الأبراج: "إن نجاح الطرح العام الأولي يعد لحظة تاريخية لمجموعة مطاعم الأبراج، وإننا نشعر بالشكر والامتنان للثقة العالية التي أولاها لنا المستثمرون. إن هذا الإنجاز يشكل نقطة الانطلاق نحو فصل جديد من قصة نجاح مجموعة مطاعم الأبراج، مع خطط طموحة للتوسع في المنطقة، وتعزيز محافظتنا التجارية، وخلق تجارب طعام مبتكرة لجمهور أوسع. كما أود أن أتني على دور سيكو الفعال وكفاءتهم في إدارة الطرح العام وفق أعلى مستوى من الاحترافية وها نحن نبدأ هذه المسيرة مع مساهميننا الذين أصبحوا الآن جزءاً من عائلتنا، لتعزيز موقعنا كشركة رائدة مدرجة في البورصة "

وسيتم ارسال إخطارات التخصيص عبر البريد الإلكتروني كما ستتوفر لدى شركة البحرين للمقاصة اعتباراً من 12 ديسمبر وسيتم رد أي مبالغ فائضة في 15 ديسمبر 2024 و سوف يبدأ تداول أسهم مجموعة مطاعم الأبراج في بورصة البحرين في 19 ديسمبر تحت الرمز ABRAAJ. ويمكن للمستثمرين تداول الأسهم التي تم تخصيصها لهم من خلال فتح حساب مع إحدى شركات الوساطة المرخصة لدى بورصة البحرين، وذلك في حالة لم يكن لديهم حساب مع إحدى هذه الشركات. كما يحق للمستثمرين الذين تم تخصيص أسهم لهم من خلال الاكتتاب الحصول في توزيع الأرباح المعلنة من قبل المجموعة، وذلك عن الربع الرابع من العام الحالي المنتهي في 2024 (1 أكتوبر الى 31 ديسمبر 2024) وما بعده. وستوفر سيكو خدمات استقرار الأسعار ومزود السيولة بدءاً من تداول أسهم المجموعة في بورصة البحرين. يمكن للمستثمرين الحصول على مزيد من المعلومات من قسم علاقات المستثمرين على موقع الشركة www.alabraajgroup.com

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 6.2 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبو ظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com